
Antsla Vallavolikogu
EELARVE- JA MAJANDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Antsla 9. oktoober 2015 nr 6

Algus kell 15.00, lõpp kell 16.30.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Rando Treimuth, Merike Prätz, Eve Sikk, 
Kalmer Kallion ja Greta Puija.
Mitteosalemisest olid teatanud Jaanus Pruuli ja Kaire Uiboleht. Ei osalenud Heinar Kool.

Komisjoni esimees tegi ettepaneku, jätta päevakorrast välja 6. päevakorrapunkt Vana-Antsla 
alevikus „Kutsekooli” kü jagamisel moodustatavate katastriüksuste (vallale kuuluvad biopuhasti,
ja kaks eraldi Tammiku tänava teelõiku) mõõdistamise eest tasumise ja ostuhinna arutamine, 
kuna teema on ebaselge ja materjaliga on tarvis veel tutvuda. 
Muude küsimuste all arutada vana buraani müüki.
5. päevakorrapunkti „Informatsioon eelarve muutmisest” juures räägime Antsla Terviseraja 
juurde välikäimla ehitamisest ja teedest.

PÄEVAKORD:

1. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla vallas Antsla linnas Pargi tn 2a 
munitsipaalomandisse andmiseks
Ettekandja: Ester Hommik, maakorraldaja
2. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuvate tänavate munitsipaalomandisse 
andmiseks
Ettekandja: Ester Hommik, maakorraldaja
3. Vallavara võõrandamine suulise enampakkumise korras
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
4. Üürilepingu sõlmimine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
5. Informatsioon eelarve muutmisest
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
6. Muud küsimused

1. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla vallas Antsla linnas Pargi tn 2a 
munitsipaalomandisse andmiseks

Komisjoni liikmetel päevakorrapunkti kohta küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks.



2. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla linnas asuvate tänavate 
munitsipaalomandisse andmiseks

Komisjoni liikmetel päevakorrapunkti kohta küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks.

3. Vallavara võõrandamine suulise enampakkumise korras

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum. 
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku võõrandada suulise enampakkumise korras Antsla vallale 
kuuluv kinnistu, registriosa nr 2757241, „Pärna tn 47b“ katastritunnusega 14401:006:0023, 
pindalaga 1912 m², asukohaga Antsla linn, alghinnaga 1000 (ükstuhat) eurot.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks.

4. Üürilepingu sõlmimine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum.
Võttes aluseks „Kohaliku omavalitsuse korralduse seaduse“ paragrahvi 34 lõike 2, „Eluruumide 
erastamise seaduse“ paragrahvi 5 lõike 4, Antsla Vallavolikogu 21. oktoobri 2003. a määrusega 
nr 20 kehtestatud „Antsla valla omandis olevate eluruumide valdamise, kasutamise ja käsutamise
kord“ punkti 3.1.2  ning K. Nummerti (Nummert) avalduse 07.09.2015. a teeb Antsla 
Vallavalitsus ettepaneku, anda K. Nummertile üürile 2-toaline korter, pinnaga 33,0 m², 
asukohaga Haabsaare elamu 22 korter 5  Haabsaare küla  Antsla vald Võru maakond, tähtajaga 
üks aasta.

Komisjoni liikmetel päevakorrapunkti kohta küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks.

5. Informatsioon eelarve muutmisest

5. 1 Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja rääkis Antsla valla eelarve muutmise 
vajadusest novembri kuus.
Eelarves on üks olulisemaid tegevusalasid valla teed. 
Pearaamatupidaja rääkis Antsla valla 2015. aasta teehoiukava täitmisest (tabel antud protokolli 
lisana).
Arvutuste kohaselt on investeeringuteks ettenähtud vahendeid alles 21 000 eurot, aga 
hooldustöödeks ettenähtud vahendeid kulus rohkem kui oli planeeritud. Hetkel on tasumata 
tööde eest 10 861 eurot, kuna puudu jääb 1969 eurot.
Ettepanek on vähendada investeeringuteks ettenähtud vahendeid 10 000 eurot ja suurendada 
vastavalt hooldustöödeks ettenähtud vahendeid, et maksta kruusaveo eest ja vajadusel lumetõrje 
tööde eest.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.



5.2 1997. aastal soetatud buraani müügist
Räägiti 1997. a soetatud buraanist ja selle müügist, kuna buraan ei ole enam töökorras. 
Buraani ei ole käivitatud juba kolm aastat, kuna lindid on kulunud ja kütuse kulu suur.

Toimus arutelu.

Huvilisi, kes sooviksid buraani töökorda teha võib-olla veel on.
Ettepanek on buraan maha müüa 150 euro eest.

Komisjoni liikmed toetasid ettepanekut, et vallavalitsusel müüa buraan avalikul enampakkumisel
alghinnaga 150 eurot.

5.3 Pearaamatupidaja rääkis välikäimla ehitamise vajadusest Antsla Terviserajale. 
Sporditegevuse all selleks vahendid puuduvad. Haljastusspetsialisti poolt võetud pakkumise 
kohaselt on eelarve järgmine, välikäimla maksumus 600 eurot, mahuti maksumus 442 eurot ning 
kopatöö ja muud kulud, kokku 1000 - 1200 eurot.

Toimus arutelu, kui suur oleks selle välikäimla kasutus, kas mahuti peaks olema või ilma 
mahutita.

Komisjoni esimees ja mõned komisjoni liikmed pakkusid alternatiivvariandina välja ettepaneku  
ehitada 500 euro eest selline välikäimla nagu staadioni juures, ilma mahutita. Kui kasutus on 
väike laguneb kõik ise ära ja tühjendada ei olegi tarvis.

Komisjoni liikmed toetasid alternatiivettepanekut.

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


